



Einbauerklärung Declaration of incorporation,

im Sinne der Vorschriften nachfolgend genannter EU Richtlinien
according to the following EU directives

Die **M&C TechGroup Germany GmbH** erklärt hiermit, dass nachfolgende Produktgruppen,
des Types
*With this document, the M&C TechGroup Germany GmbH confirms, that the following
product types of these product groups*

Produktgruppen <i>Product groups</i>	unbeheizte Gasentnahmesonden,- Filter,- Gasverdünnungseinheiten, - Durchflussmesser, - Verteiler <i>unheated gas sample probes, heated filters, heated gas dilution units, heated flowmeters, electrically heated connectors</i>
Types <i>Product types</i>	SP10...; SP21; SP2000...; SP2200...; SP2300...; SP2400...; PSP4000...; FT-...02; FM-200-H; DIL - -HZ...; T8...; V6...; V8...

den grundlegenden Anforderungen der nachfolgenden Richtlinien entsprechen
comply with the essential requirements of the following directives

EU-Richtlinie 2014/29/EU <i>EU-Directive 2014/29/EU</i>	Einfache Druckbehälter <i>Simple pressure vessels</i>
EU-Richtlinie 2011/65/EU <i>EU-Directive 2011/65/EU</i>	RoHS Richtlinie incl. Annex 2015/863 <i>RoHS directive incl. Annex 2015/863</i>

Sowie die Übereinstimmung mit nachfolgenden Normen:

As well as in compliance with the following standards:

Kundeninformation zur Bereitstellung einfacher Druckgeräte auf dem Markt 2014/29/EU
Customer information on the provision of simple pressure equipment on the market 2014/29 / EU

Die Richtlinie 2014/29/EU dient der Angleichung der Rechtsvorschriften über Druckgeräte in den Staaten der EU.
Geregelt werden grundlegende Sicherheitsanforderungen, die Konformitätsbewertung, die Konformitätserklärung
und die Anbringung der CE-Kennzeichnung.

*Directive 2014/29 / EU aligns legislation on pressure equipment in the EU Member States. Basic safety
requirements, the conformity assessment, the Declaration of conformity and the affixing of the CE mark.*

Die oben genannten Geräte besitzt ein Produkt PS x V von nicht mehr als 50 bar^l.

The above equipment has a product PS x V of not more than 50 bar l

Hiermit bestätigt die Fa. M&C Techgroup Germany GmbH, dass er in Übereinstimmung mit der in einem
Mitgliedstaat geltenden guten Ingenieurpraxis entworfen und hergestellt wurde, die in Anhang III Nummer 1.2
festgelegten Aufschriften trägt und dass der Hersteller die Anforderungen von Artikel 6 Absätze 5 und 6 erfüllt hat.
Eine Anbringung des CE-Kennzeichens und einer Konformitätserklärung sind gemäß Richtlinie 2014/29/EU nicht
erforderlich.

*Herewith the company M & C Techgroup Germany GmbH confirms that it is in conformity with the in one member
state designed and manufactured in accordance with good engineering practice, the markings set out in point 1.2
of Annex III and that the manufacturer has complied with the requirements of Article 6 (5) and (6).*

An affixing of the CE mark and a declaration of conformity is not required according to Directive 2014/29 / EU.

Ratingen, den 07.01.2021

M&C TechGroup Germany GmbH  Hans-Jörg Rumm, Technical Director

Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, beinhaltet jedoch keine Zusicherungen
von Eigenschaften im rechtlichen Sinne.

This declaration certifies conformance with the above mentioned directives. Affirmation of attributes in a legal sense is not included.

Die Sicherheitshinweise und Installationsanweisung der mitgelieferten Produktdokumentation sind zu beachten.

The safety declarations and installation instruction of the accompanying product documentation need to be considered.

CE Konformitätserklärung **96082_10001**

Ursprungsdatum: **03.01.2018**